

《单词百科:hepatoma是什么意思?hepatoma怎么发音?hepatoma的解释和用法》

英语单词hepatoma是什么意思?hepatoma怎么读?hepatoma怎么发音?简答网为您整理了hepatoma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



hepatoma怎么读

hepatoma的读音:[, hep ə 't ə ʊ m ə]

hepatoma的意思

1、n.肝细胞瘤（尤指恶性肿瘤）;肝癌;

hepatoma的双语例句

1、Primary tumors are and include benign hepatocellular adenoma (hepatoma) and malignant hepatic carcinoids.

原发性肝癌包括良性肝细胞腺瘤和恶性肝癌.

2、Objective To investigate apoptosis of Hepatoma BEL | 7402 cells induced by allicin.

目的 探讨大蒜素诱导人肝癌BEL7402细胞凋亡作用.

3、Hepatoma cells are differentiated tumor cells derived from liver.

肝癌细胞是来自肝脏的分化的肿瘤细胞.

4、Partial hepatectomy was performed in 11 patients with hepatoma pretreated by dextran hepatic artery embolization.

11例原发性肝癌行葡聚糖微球肝栓塞治疗,栓塞后择期作肝切除术.

5、Objective : To observe immune anti-tumor effect of Shiquandabu decoction and Jinlingzi powder in hepatoma-xenograft rats.

目的: 初步研究十全大补汤合金铃子散对移植性肝癌大鼠的免疫抑瘤作用.

6、Conclusion Indwelling hepatoma after MTC treatment could activize the anti tumor immunity of the patients.

结论微波固化后留置可以刺激宿主的抗肿瘤免疫力.

7、CONCLUSION BPF extracts could inhibit the proliferation and mitochondria metabolism activity of human hepatoma cells.

结论中药BPF提取物能显著抑制体外培养的肝癌细胞增殖和降低线粒体代谢活性.

8、Conclusions AT can obviously inhibit the growth of hepatoma cell through inducing hepatoma cell apoptosis.

结论AT可明显抑制肝癌细胞的生长,其机制主要是诱导肝癌细胞凋亡.

9、Conclusion DCN extracts could inhibit the proliferation and mitochondria metabolism activity of human hepatoma cells.

结论中药DCN提取物含抑癌活性物质,能抑制体外培养的肝癌细胞增殖和降低线粒体代谢活性.

10、Objective : To screen for the gene clones with differential expression in normal liver and hepatoma.

目的筛选肝癌与正常肝基因表达差异克隆.

11、Objective To explore the postoperative nursing after the operation of hepatoma intervention.

目的了解肝癌介入术后的护理要点.

12、To investigate the expression and clinical significance of CD 86 in chronic hepatitis and hepatoma.

探讨慢性肝炎及肝细胞肝癌组织中CD86表达与临床的关系.

13、Abnormal protherombin obvious increased can act as screeing diagnosis for primary hepatoma.

异常凝血酶原增高可用作原发性肝癌的筛选诊断.

以上是简答网为您整理的hepatoma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于hepatoma

的用法、hepatoma的释义、

hepatoma的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hepatoma>